
1 
 

S/BR .0002.8.2014        

Protokół Nr  XLIII/14 
z XLIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
z dnia 29 października 2014 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 

w godz.15:00 do 16:00. 
W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
      -     Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy 

                            

       Porządek obrad: 
 
 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 
    z terenu Gminy Ryn na lata 2014-2032  
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „ Rocznego programu  współpracy z organizacjami   
     pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia   
     2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok 2015”.      
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
      Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2015r.                                       
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na    
      terenie Gminy Ryn na 2015r.                                                                                                                           
12. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 1/119 przy ul. Mazurskiej  
      w Rynie.                                                                                                                    
13. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 1/120 przy ul. Mazurskiej  
      w Rynie.                                                                                                                    
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2014r.                                                             
15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku szkolnym 2013/14.  
16. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
17. Sprawy rożne.    
18. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XLIII Sesji Rady Miejskiej w Rynie  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan J. Guz.  
W trakcie stwierdzania prawomocności obrad w sesji uczestniczyło 13 radnych. Nieobecny :  
Pan P .Mikosza. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, 
że w dzisiejszej sesji uczestniczy - Jubilat Pan Eliasz Ordynans, który we wrześniu skończył 90 lat. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – udzielił głosu Panu S. Dąbrowskiemu. 
 
Pan S. Dąbrowskiemu – przedstawił sylwetkę Jubilata, jego osiągnięcia, zasługi na rzecz gminy. 
Wystąpienie Pana S. Dąbrowskiego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Burmistrz MiG wraz Przewodniczącym Rady złożyli serdeczne gratulacje Panu E. Ordynansowi. 
Wręczyli kwiaty oraz pamiątkową tabliczkę. 
 
Pan Eliasz Ordynans podziękował wszystkim za życzenia. Życzył wszystkim sukcesów wyborczych. 
 
 
Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – wniósł o zdjęcie z porządku obrad: 
pkt.8 „ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu usuwania wyrobów zawierających  azbest  z 
terenu Gminy Ryn na lata 2014-2032”. 
 
Porządek obrad, z wyżej zaproponowaną zmianą,  został przyjęty przez Radę Miejską jednogłośnie, 
w obecności 13 radnych. 

 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokołu  – nie zgłoszono. Protokół został przyjęty większością głosów. Za – przyjęciem 
opowiedziało się 10 radnych; przeciw – nie było; 3 radnych – wstrzymało się od głosu. 
 
 
 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
       w okresie  między sesjami. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady- przedstawił rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody 
PN.4131.197.2014 z dnia 27.10.2014r. stwierdzające nieważność uchwały Nr XLII/359/14 
Rady Miejskiej w Rynie z dnia 24 września 2014r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 -2020” 
w części paragrafu 2 uchwały. Kopia rozstrzygnięcia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
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Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między          
sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że : 

1/ odbyło się spotkanie dotyczące promocji w ramach „7 Cudów Mazur” 
2/ odbyło się spotkanie z zarządem Ogrodów Rodzinnych w sprawie wspólnej inwestycji w zakresie  
    kanalizacji i wodociągu 
3/ rozpoczął się remont budynku, w którym mieści się ośrodek zdrowia 
4/ złożony został wniosek na remont drogi w Wejdykach 
5/ odbyło się spotkanie z Generalna Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad odnośnie sytuacji w   
    miejscowości Canki; gdzie panuje bardzo duży ruch i jest bardzo niebezpiecznie; 4 listopada w   
    Cankach ma zostać przeprowadzona wizja lokalna z udziałem przedstawicieli policji oraz GDDKiA  
6/ odbyło się spotkanie Mazurskiego Międzygminnego Związku -  Gospodarka Odpadami, na którym  
    obniżono o 2 zł/ od osoby- cenę za wywóz śmieci 
7/ odbyło się spotkanie w sprawie inwestycji prowadzonej na nadbrzeżu Jez. Ryńskiego 
8/ odbyło się spotkanie z Komendantem powiatowym Policji 
9/ zapadł pozytywny dla gminy wyrok – 10% plus koszty; firma oszukała gminę, sprawa znalazła się w  
   sądzie; 
10/ dochodzą głosy, że to Rada i Burmistrz są winni temu, że nie jest udzielana mieszkańcom pomoc  
     w formie darów; Burmistrz wyjaśnił, że taką pomoc mogą świadczyć jedynie uprawnione do   
     tego organizacje. 
 
Pani B. Charo stwierdziła, że stowarzyszenie, w którym ona pracuje zajmuje się podziałem żywności i 
taką pomoc udzielono ok.60 osobom. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – podkreślił, że to co udało się zrobić w gminie to zasługa radnych, 
kierowników jednostek organizacyjnych, a także osób zatrudnionych w tych jednostkach.  
Burmistrz podziękował wszystkim, w tym kierownikom jednostek i ich pracownikom, a także 
mieszkańcom Miasta i Gminy. 
 
Ad.6 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono. 
Ad.7 Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu usuwania wyrobów zawierających   
        azbest  z terenu Gminy Ryn na lata 2014-2032” – projekt uchwały został wycofany z   
        porządku  obrad 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „ Rocznego programu  współpracy z   
        organizacjami   pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z   
        dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie   
        Gminy Ryn na rok 2015”.      
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia  „ Rocznego 
programu  współpracy z organizacjami   pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie 
Gminy Ryn na rok 2015”.      
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XLIII/364/14 stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
           Rozwiązywania   Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2015r.                                       
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2015r.                                       
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XLIII/365/14 stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania    
           Narkomanii na terenie Gminy Ryn na 2015r.                                                                                                                           
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania  Narkomanii na terenie Gminy Ryn na 2015r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XLIII/366/14 stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 1/119  
           przy ul. Mazurskiej w Rynie.                                                                                                                    
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
działki nr 1/119 przy ul. Mazurskiej w Rynie.             
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XLIII/367/14 stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokółu. 
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Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 1/120  
           przy ul. Mazurskiej  w Rynie.                                                                                                                    
 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
działki nr 1/120 przy ul. Mazurskiej  w Rynie.                                                                                                                    
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XLIII/368/14 stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2014r.                                                             
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. Dodała, że proponuje się 
dodatkowo zwiększenie o 668,11 zł - Fundusz Sołecki Ławki - w dziale Kultura fizyczna 
zaoszczędzone środki na zakupach materiałów i usług (z zad. 1-3) w wysokości  668,11 zł 
przesunięto na wykonanie ogrodzenia plaży wiejskiej w Ławkach w ramach zadania „Infrastruktura na 
plaży wiejskiej ”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn 
na 2014r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 
radnych. 
Uchwała Nr XLIII/369/14 stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.15  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku szkolnym 2013/14.  
Informacja stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokółu 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że na spotkaniu w powiecie ryńska oświata została 
wyróżniona za dobre finansowanie oraz za dowóz dzieci do szkoły. 
 
Rada nie wniosła uwag do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku 
szkolnym 2013/14. 
 
 
Ad.16  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady- przedstawił: 
 
1/ informację Przewodniczącego Rady o oświadczeniach radnych składanych według stanu na dzień 
    31.12.2013r. oraz na 2 miesiące przed końcem kadencji 
         - załącznik nr 12  do niniejszego protokółu 
 
2/ informację Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o oświadczeniach Przewodniczącego Rady 
    i Burmistrza MiG   - załącznik nr 13  do niniejszego protokółu 
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3/ informację Urzędu Skarbowego w Giżycku o oświadczeniu Przewodniczącego Rady, Burmistrza    
radnych oraz oświadczeniach przesłanych przez Burmistrza 
    - załącznik nr 14  i 15 do niniejszego protokółu 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - poinformował, że nie stwierdzono nieprawidłowości w 
oświadczeniach majątkowych przez Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy oraz   kierowników 
jednostek podległych. 
 
 
Ad.17 Sprawy rożne.    
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – życzył powodzenia osobom startującym w nadchodzących 
wyborach samorządowych. Dodał, że wierzy, że kampania będzie przebiegać w sposób pozytywny. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady- podziękował wszystkim za współpracę w kadencji 2010-2014. 
 
 
Ad.18 Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XLIII sesji Przewodniczący Rady zamknął posiedzenie. 
 
 
 
 
Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Jarosław Guz 
 

 

 

 


